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Kladno jinak
Beseda o spojení do Prahy, udržitelném rozvoji měst, 

podpoře práce v místě bydliště aj. s Matějem Stropnickým, 
předsedou výboru dopravy zastupitelstva hl. m. Prahy 

a předsedou Strany zelených.
Matěj Stropnický byl v lednu 2016 zvolen předse-
dou Strany zelených. Od listopadu 2014 zastupi-
tel hl. m. Prahy a do odvolání v říjnu 2015 byl také 
radní a náměstek primátorky pro územní rozvoj 
a  územní plán. Založil dvě občanská sdružení, 
jedno z nich: Tady není developerovo. Hlavní pří-
činy jeho odvolání z funkce náměstka pro územní 
rozvoj byly právě jeho zásahy v oblasti územního 
rozvoje. Přišel se systémem, který ukončil kšefto-
vání se změnami územního plánu. Naráz se jich 

v Praze připravuje osm set, média nemají šanci je-
jich průběh sledovat, veřejná kontrola není dosta-
tečná. Nechal sestavit komisi, která ke každé změ-
ně defi nuje, v  čem spočívá veřejný zájem města 
na tom území. Investoři najednou museli veřejně 
obhajovat, proč je jejich soukromý zájem důleži-
tější než veřejný, proč by mu město mělo vyhovět. 
Během svého působení na pražském magistrátu 
je jedním z hlavních proponentů co nejrychlejší 
modernizace železniční tratě Praha-Kladno.
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